
Zápis z Valné hromady DSO RTB 
Konané dne 15. 6. 2023 v Pojedech od 16 hod 

 

Přítomní: dle prezenční listiny.  
 

1. Zahájení a přivítání přítomných  
Předsedkyně M.Karásková přivítala přítomné s konstatováním, že dnešní jednání bylo řádně 
svoláno v souladu se stanovami svazku. Program jednání byl řádně zveřejněn a zaslán na 
členské obce. Z VH byli omluveni zástupci obcí Luštěnice a Lipník. 
 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu a mandátové komise 
Zapisovatelem tohoto jednání VH DSO RTB byla navržena Šárka Dvořáková. 
Hlasování pro: 18    Proti:0     Zdržel se: 0 
 
Ověřovateli zápisu byli navrženi Hana Kubíčková Plchová ze Seletic a David Forejtar z 
Jabkenic. 
Hlasování pro: 17    Proti:0     Zdržel se: 1 
 
Jako mandátová komise byla zvolena Monika Nožičková z obce Jíkev, která konstatovala, že 
jsou přítomny více jak 2/3 členských obcí a VH je usnášeníschopná ve všech bodech 
programu. Je přítomno 18 zástupců z 24 členských obcí, jednání je schopno usnášet se o 
všech bodech navrženého programu. Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
Hlasování pro: 17    Proti:0     Zdržel se: 1 
 
Předsedkyně konstatuje, že dle ověřovatelů minulého zápisu VH DSO RTB ze dne 2. 12. 
2022 nebyly vzneseny žádné námitky a zápis byl podepsán.  
 

3. Schválení programu jednání: 
Předsedkyně dobrovolného svazku obcí RTB seznámila plénum s programem jednání a dala 
možnost k případnému doplnění, čehož nikdo nevyužil.  
 
Program z pozvánky: 

1. Zahájení a přivítání přítomných  
2. Určení zapisovatele, 2 ověřovatelů zápisu a mandátové komise 
3. Schválení programu jednání  
4. Projednání a schválení účetní závěrky svazku za rok 2022 
5. Projednání a schválení závěrečného účtu svazku za rok 2022 
6. Inventarizace majetku svazku, zpráva  
7. Změna stanov svazku 
8. Zpráva o činnosti svazku za období 12/2022 – 6/2023 
9. Různé, diskuse, usnesení a závěr 

 
Hlasování pro: 18    Proti:0     Zdržel se: 0 
 

4. Projednání a schválení účetní závěrky svazku za rok 2022 
Předsedkyně svazku představila účetní závěrku DSO RTB za rok 2022, kterou všechny 
členské obce obdržely dopředu spolu s pozvánkou a která je zároveň vyvěšena na webu 
svazku. Valná hromada DSO RTB schválila dle § 84 odst. 2 písmene b) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů a v souladu se zněním vyhlášky č. 220/2013 Sb., 
o požadavcích na schválení účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, v plném 
znění účetní závěrku včetně výsledku hospodaření DSO RTB. Podklady k bodu o účetní 



závěrce a kontrole hospodaření DSO RTB jsou přílohou č. 2 tohoto zápisu. Jednáním pléna 
VH se navrhuje účetní závěrku DSO RTB schválit. 
 
Hlasování pro: 18    Proti: 0     Zdržel se: 0 
 

5. Projednání a schválení závěrečného účtu svazku za rok 2022 
V rámci jednání VH byl dále představen závěrečný účet svazku za rok 2022. Nikdo nemá 
připomínky. Závěrečný účet je přílohou č. 3 tohoto zápisu. Jednání VH DSO RTB se navrhuje 
schválit ve smyslu § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech závěrečný účet za 
rok 2022 bez výhrad. 
 
Hlasování pro: 18    Proti:0     Zdržel se: 0 
 

6. Inventarizace majetku svazku, zpráva  
M. Nožičková, P. Kapal a H. Kubíčková Plchová byli v inventarizační komisi a jedna z členek 
inventarizační komise  M. Nožičková na jednání dnešní VH přednesla zprávu inventarizační 
komise. Plénum tuto zprávu bere na vědomí.  
 

7. Změna stanov svazku 
Správní rada ve spolupráci s JUDr. Šiftou připravila změnu stanov, která byla plénu 
promítnuta na jednání dnešní valné hromady. Nejprve ve znění úprav, později v navrženém 
znění. Valná hromada souhlasí s navrženými změnami a to minimálně 2/3 svých hlasů.  
 
Hlasování pro: 18    Proti:0     Zdržel se: 0 
 

8. Zpráva o činnosti svazku za období 12/2022- 6/2023 
 

a) Projekt lavičky: Ihned po prosincové Valné hromadě svazku proběhlo per rollam 
hlasování VH svazku o změně stanov týkající se pouze předmětu činnosti. Změna 
stanov i předsedy byla nahlášena na Krajský úřad. V návaznosti byla podána žádost o 
dotaci do Programu EVVO v rámci Středočeských krajských fondů.   Koncem dubna 
2023 přišlo sdělení, že Zastupitelstvo Středočeského kraje na svém zasedání dne 24. 4. 
2023 projednalo poskytnutí dotace z výše uvedeného programu a usnesením č. 029-
24/2023/ZK neschválilo poskytnutí dotace na základě žádosti o poskytnutí dotace 
prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z výše uvedeného programu.  
Do programu od Ministerstva pro místní rozvoj pojednávajícím o cestovním ruchu 
nebyla žádost o dotaci podána, jelikož bylo zjištěno, že je nutné mít vyřešeny 
majetkoprávní vztahy a žadatel musí mít k místu, na kterém je něco pevně ukotveno, 
vlastnický vztah.  
V rámci SR bylo řešeno, zda projekt nezrealizovat z vlastních zdrojů, ale jelikož jsou 
k dispozici dotační možnosti, zkusí se zažádat znovu v následujících možných 
výzvách.  
 

b) Po per rollam hlasování valné hromady o změně předmětu činnosti svazku ve 
stanovách byly stanovy členy SR ve spolupráci s právníkem upraveny a předloženy 
valné hromadě ke schválení.  
 

c) CykloTaxis II – ve spolupráci s MAS bylo oživeno jednání s obcemi na trati o 
vybudování plánované cyklostezky. Středočeský kraj aktualizuje v tomto roce  
koncepci cyklodopravy. Dotčené obce jednají v rámci svých zastupitelstvech o možné 



trase stezky. Financování by nešlo přes svazek, ale projekt by byl rozdělen na etapy 
v území jednotlivých obcí.  

 
d) SR svazku rozhodla zapojit svazek do projektu Univerzity Jana Evangelisty Purkyně 

pojednávající o celostátním přístupu k plánování udržitelné mobility v menších 
městech a obcích, jehož výstupem by měla být minimálně certifikovaná metodika pro 
plánování udržitelné mobility. Zapojení nevyžaduje žádné finanční přispění.  
 

e) SR se po projednání podrobností dále rozhodla stát se partnerem Celostátní sítě pro 
venkov. Partnerství nevyžaduje žádné finanční plnění, naopak umožňuje podílet se na 
akcích CSV a spolupořádat různé akce či exkurze.   

 
Plénum tuto zprávu bere na vědomí. 
 
 

9. Různé, diskuse, usnesení a závěr 
Dále bylo plénu představeno Společenství obcí jako novinka novely zákona o obcích a 
Integrovaný systém projektových záměrů. Připomenuto čerpání ze Středočeského fondu 
Obnovy venkova a možnost pomoci s Místními energetickými koncepcemi z MPO. Okrajově 
se probral posun v mapování školských kapacit a možné školení v regionu na vytipovaná 
témata. 
Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za účast a popřála krásné léto.  
 
 
 
Jednání VH DSO RTB bylo ukončeno v 16:51 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Návrh usnesení VH DSO RTB ze dne 15. 6. 2023 
 

konané v sále Farmy Pojedy (adresa: Pojedy 33 Žitovlice) 
 
 
Po projednání všech bodů programu valná hromada DSO RTB: 
 
 

a/ Schvaluje: 
 

1. Zapisovatele jednání: Šárku Dvořákovou. 
2. Ověřovatele jednání: Davida Forejtara a Hanu Kubíčkovou Plchovou. 
3. Mandátovou komisi zastoupenou Monikou Nožičkovou. 
4. Program dnešního jednání VH DSO RTB ze dne 15. 6. 2023. 
5. Účetní závěrku DSO RTB za rok 2022. 
6. Ve smyslu § 17 zákona č. 250/2000 sb., o rozpočtových pravidlech závěrečný účet 

svazku obcí RTB za rok 2022 a to bez výhrad. 
7. Změnu stanov svazku DSO RTB. 

 
 

b/ Bere na vědomí:  
 

1. Zprávu o inventarizaci majetku svazku RTB k 31. 12. 2022. 
2. Zpráva o činnosti svazku za období 12/2022- 6/2023. 

 
 

 
Zápis z jednání VH svazku obsahuje spolu s usnesením čtyři strany. 
 
Pojedy 15. 6. 2023 
 
 
Zapsala:  
 
 
 
Šárka Dvořáková 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
David Forejtar 
 
 
 
Hana Kubíčková Plchová 




